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Betreft: Schriftelijke vragen - Foute berekening afvalkosten Valkenburg en Meerssen. 

Op 9 juni 2022 verschijnt er een artikel in de Limburger dat het college een foute calculatie heeft gemaakt. 

In 2022 is er namelijk een totaalbedrag van € 675.000 te weinig in rekening gebracht voor de afvalkosten 

voor Meerssen en Valkenburg.  De totale kosten voor Meerssen en Valkenburg zijn dus in 2022 € 675.000 

hoger dan in de overeenkomst wordt vermeld. Aangegeven wordt dat het bedrag voor de afvaldiensten 

voor het komende jaar 2023 met € 600.000 verhoogd worden (terwijl de echte kosten € 675.000 zijn). 

Daarmee wordt dus geen cent terugbetaald aan Maastricht voor de misgelopen € 675.000 in 2022. 

Bovendien wordt in 2023 minstens € 75.000 te weinig in rekening gebracht. Daarbij komt ook nog bij dat 

voor de Maastrichtse burger het aantal diensten wordt verminderd want er wordt o.a. minder vaak afval 

opgehaald. We zien ook dat in Meerssen het plastic deur-aan-deur wordt opgehaald. De Maastrichtse 

burger moet dus een groot financieel offer brengen op het gebied van afval. De Liberale Partij Maastricht 

vindt dit scenario onverteerbaar voor de Maastrichtse belastingbetaler. 

 

Voor die fout van € 675.000 in 2022 zal de Maastrichtse burger dus opdraaien, want beide gemeenten 

houden Maastricht vanzelfsprekend aan het (vele lagere) bedrag dat in hun overeenkomst aangaande 2022 

staat vermeld. Het college is de fout ingegaan met een berekening door allerlei kosten niet door te 

berekenen aan beide gemeenten en ondertussen is er een gat van 6,75 ton in onze begroting ontstaan. We 

vinden het onverteerbaar dat in Maastricht de restzakken niet meer wekelijks worden opgehaald, hele 

rattenplagen zijn ontstaan, milieuperrons vervuilen, overal zwerfvuil weken ligt, het te duur zou zijn om een 

keer per jaar grofvuil op te halen en het plastic ook niet wordt opgehaald maar in Meerssen dat wel kan. En 

ondertussen betalen we wel fiks bij voor andere gemeenten. 

Vraag 1  

We nemen aan dat het bedrag van € 675.000 ten laste van de Maastrichtse belastingbetaler komt, immers 

er moet afgerekend worden over 2022?  

Wethouder Aarts spreekt van een omissie die gecorrigeerd moet worden. 

De vraag is echter of die omissie wordt gecorrigeerd. Immers de verhoging vanaf 2023 van 6 ton voor de 

twee gemeenten samen, heeft geen betrekking op het gederfde bedrag van € 675.000, maar ziet op de 

toekomstige werkzaamheden voor Meerssen en Valkenburg. Bovendien wordt ook alles duurder. De 

verhoging voor 2023 levert een bijdrage van 0 euro t.a.v. de € 675.000 in 2022 in rekening gebracht. Die 

ophoging van 6 ton is voor de toekomst en ziet niet terug op de daadwerkelijke kosten van 2022 voor 

Meerssen en Valkenburg. U trekt het boetekleed aan maar daar hebben de Maastrichtse burgers niets aan, 

zij krijgen namelijk het hele bedrag voor hun kiezen en minder waar voor hun geld doordat het afval minder 

vaak wordt opgehaald. 



 
 

Vraag 2  

a. Hoe corrigeert u het in 2022 opgelopen tekort van € 675.000? Hoe gaat u dat bedrag opvangen? 

b. Wanneer wist u eigenlijk dat u € 675.000 te weinig had berekend en waar ligt het aan dat niet alle 

kosten voor beide gemeenten van tevoren waren berekend? 

c. Kan het bedrag nog hoger oplopen, immers we zijn nog niet op het einde van 2022? 

d. Gaat u de omissie corrigeren door minder diensten en uren in Maastricht te draaien?  

Wat staat er in de overeenkomsten tussen Maastricht met Meerssen en Valkenburg? 

 

Vraag 3  

a. Is hier sprake van een jaarlijkse of meerjarige overeenkomst met beide gemeenten en sinds 

wanneer is die samenwerking begonnen? 

b. Is in de voorgaande jaren wellicht ook te weinig berekend voor het afval voor beide gemeenten? 

Heeft u dat inmiddels gecontroleerd? 

c. Kunnen we die overeenkomsten inzien? 

Vraag 4  

Hoe is het te weinig doorberekende bedrag van € 675.000 verdeeld over de beide gemeenten? 

Vraag 5 

U geeft aan dat in 2023 een verhoging ( 6 ton) van de kosten volgt  

voor Meerssen (was in 2022 9,5 ton en wordt in 2023 1,3 mln. = + 3,5 ton) 

en Valkenburg (was in 2022 9,5 ton en wordt in 2023 1,2 mln. = + 2,5 ton).  

a. Wat zijn de daadwerkelijke kosten van afval voor Meerssen en Valkenburg (voor ieder apart) voor 

2022 en 2023? 

b. Welke bedragen staan in de overeenkomsten vermeld? 

c. Welke diensten krijgen deze gemeenten daarvoor geleverd; graag het uitgesplitste bedrag van 

beide jaren gekoppeld aan de diverse diensten. 

d. Waarom rekent u vanaf 2023 6 ton extra, terwijl de kosten in 2022 al € 675.000 hoger uitvielen? 

In het krantenartikel vermeldt u dat voor Maastricht sprake is van minder kosten. 

Vraag 6  

a. Wat bedoelt u daar precies mee?  

b. Over welk bedrag heeft u het dan en hoe is dat cijfermatig onderbouwd?  

c. Als er minder kosten zijn dan worden de belastingen voor afval dus verlaagd? Zo nee waarom niet? 

Vraag 7  

In het krantenartikel heeft u het over een positief effect op de gemeente. 
Wat is er positief aan dat de Maastrichtse belastingbetaler door uw fout in 2022 € 675.000 extra moet 
bijdragen aan twee andere gemeenten en dat in 2023 € 75.000 zal moeten bijdragen (€ 675.000 – € 
600.000) en hier het afvalbeleid is ontaard in rattenplagen en boze burgers?   

 

Vraag 8 

U geeft aan dat de 56 milieuperrons efficiënter worden geleegd. Wat betekent dat precies en hoeveel 
scheelt dat in de kosten?  



 
Vraag 9 

U geeft ook aan dat de opbrengsten voor papier en karton stijgen, echter het meeste wordt toch deur aan 
deur opgehaald door de verenigingen? Die opbrengst gaat toch hopelijk naar de verenigingen? 

Vraag 10 

De afvaltaken zijn uitgebreid geeft u aan. 

a. Geldt dat voor Valkenburg en Meerssen? 

b. Welke zijn dan uitgebreid voor Maastricht? En wat kost die uitbreiding? 

 

Dit willen we u nog even meegeven: 

De Liberale Partij Maastricht heeft een realistisch wensenlijstje voor ons afvalbeleid, immers de burger 
betaalt veel belasting en krijgt er steeds minder voor terug: 

1. Wekelijks de afvalzakken ophalen. 
2. Twee keer per maand de groene bak legen m.u.v.de zomermaanden, dan wekelijks. 
3. Twee keer per maand het plastic ophalen. 
4. Een of twee keer per jaar in alle buurten enkele inloop - containers plaatsen onder gemeentelijk 

toezicht, voor grofvuil dat gratis aangeboden kan worden door buurtbewoners die zich legitimeren 
door hun milieupas te laten zien. 

5. Camera’s plaatsen bij milieustations waar gevaarlijke stoffen worden gedeponeerd zoals stoffen 
voor drugs. 

6. Zwerfvuil wordt meteen door de gemeente meegenomen naar Limmel en daar gecontroleerd, in 
plaats van dat er drie keer een auto naar de plaats van het zwerfvuil moet rijden voordat het 
uiteindelijk wordt meegenomen. 

7. We verlagen de belasting op afval en we bieden de burger een verantwoord afvalbeleid aan dat op 
draagvlak rekent, met als gevolg een positievere houding van de burgers en een nette stad. Sjiek en 
sjoen moot ut doen, college begin bij jezelf!  

Waar doen we het van? 

1. De besparingen van het bestrijden van de ratten (hetgeen heel duur is) kan hiervoor worden 
ingezet. 

2. De aanzienlijke besparingen op de schoonmaakkosten van milieuperrons en ophalen van zwerfvuil. 
3. In de prijs van de afvalzakken (die door de burger al is betaald) is het ophalen al verdisconteerd. 
4. Valkenburg en Meerssen betalen de daadwerkelijke kosten aan Maastricht. 
5. Besparingen op het afhandelen van de duizenden klachten over afval. 

 
Namens de Liberale Partij Maastricht, 
Kitty Nuyts  


